
PROTOKÓŁ Nr XXVII /2014 

z posiedzenia Rady Gminy 

w Osieku odbytego w dniu 6 marca 2014r. 

Miejsce obrad – Gminna Sala Obrad 

godz. 16
30 

 
 

W posiedzeniu udział wzięło 15 radnych, lista obecności w załączeniu do protokołu. 

 

Ad. 1 Posiedzenie otworzył przewodniczący Rady Gminy Pan Jerzy Kłos, który powitał wszystkich 

Radnych, Sołtysów, pracowników urzędu gminy z Panią Wójt Stanisławą Kurowską na czele 

oraz Panią dyrektor ZSP w Osieku Jolantę Główczewską. 
a) Na podstawie listy obecności  Przewodniczący stwierdził prawomocność obrad. 

b) Przewodniczący przedstawił proponowany porządek obrad. Uwag nie wniesiono.  

Przeprowadzono głosowanie 

 za – 15 głosów 

 przeciw – 0 głosów 

 wstrzymało się od głosu – 0 głosów 

Porządek obrad został przyjęty jednogłośnie. 

c) Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 

Przeprowadzono głosowanie 

 za – 15 głosów 

 przeciw – 0 głosów 

 wstrzymało się od głosu – 0 głosów 

Protokół został przyjęty jednogłośnie i stanowi załącznik. 

 

Ad.2 Podjęcie uchwały o przystąpieniu do sporządzenia zmiany miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego dla wsi Osiek. Podejmowana uchwała dotyczy korekty błędów w 

planie. Pani Teresa Eggert w imieniu połączonych komisji wniosła o przyjęcie projektu uchwały.  

Przeprowadzono głosowanie: 

- za podjęciem uchwały głosowało  - 15 radnych 

- przeciwnych podjęciu uchwały      - 0 

- wstrzymało się od głosu                 - 0 

Uchwała nr XXVI/160/2014 została podjęta jednomyślnie i stanowi załącznik do protokołu 

 

Ad.3 Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia i przystąpienia do realizacji Projektu: „Modernizacja 

oddziałów przedszkolnych w Gminie Osiek” dofinansowanego z EFS w ramach POKL. Podejmowana 

uchwała dotyczy: wyrównywania szans edukacyjnych i zapewnienie wysokiej jakości usług 

edukacyjnych świadczonych w systemie oświaty. 

Pani Teresa Eggert w imieniu połączonych komisji wniosła o przyjęcie uchwały.  

Przeprowadzono głosowanie: 

- za podjęciem uchwały głosowało  - 15 radnych 

- przeciwnych podjęciu uchwały      - 0 

- wstrzymało się od głosu                 - 0 

Uchwała nr XXVI/161/2014 została podjęta jednomyślnie i stanowi załącznik do protokołu 

 

Ad.4 Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XXIV/139/2013 Rady Gminy Osiek z dnia 12 

listopada 2013 r. w sprawie określenia stawek podatków i opłat lokalnych  na 2014r. 

Podejmowana uchwała dotyczy zmiany inkasenta opłaty targowej. 

Pani Teresa Eggert – Przewodnicząca Komisji Gospodarczej powiedziała, że uchwała została 

szczegółowo omówiona podczas spotkania połączonych komisji. 

 Komisje wnoszą o przyjęcie projektu uchwały.  

Przeprowadzono głosowanie: 

- za podjęciem uchwały głosowało  - 15 radnych 



- przeciwnych podjęciu uchwały      - 0 

- wstrzymało się od głosu                 - 0 

Uchwała nr XXVI/162/2014 w sprawie zmiany uchwały Nr XXIV/139/2013 Rady Gminy Osiek z 

dnia 12 listopada 2013r. w sprawie określenia stawek podatków i opłat lokalnych na 2014r., została 

podjęta jednomyślnie i stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad.5 Podjęcie uchwały w sprawie zasad przyznawania osobom fizycznym oraz wspólnotom 

mieszkaniowym dotacji z budżetu gminy Osiek na budowę przydomowych oczyszczalni ścieków . 

Uchwałę zreferował Romuald Popławski  pracownik Urzędu Gminy Osiek.  

Komisje wniosły  o przyjęcie projektu. 

Przeprowadzono głosowanie: 

- za podjęciem uchwały głosowało  - 15 radnych 

- przeciwnych podjęciu uchwały      - 0 

- wstrzymało się od głosu                 - 0 

Uchwała nr XXVII/163/2014 została podjęta jednomyślnie i stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad.6 Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie Regulaminu utrzymania czystości i porządku 

na terenie Gminy Osiek stanowiący załącznik Nr 1 do uchwały Nr XVII/100/2012 Rady Gminy Osiek 

z dnia 30 listopada 2012r. 

Zmiana dotyczy minimalnej częstotliwości wywozu nieczystości płynnych ze zbiorników 

przydomowych (szamb). 

W pierwszej kolejności poddano pod głosowanie częstotliwość wywozu co 3 miesiące 

Przeprowadzono głosowanie: 

- za podjęciem uchwały głosowało  - 5 radnych 

- przeciwnych podjęciu uchwały      - 8 radnych 

- wstrzymało się od głosu                 - 2 radnych 

Propozycja nie uzyskała wymaganej większości głosów. 

W drugiej kolejności poddano pod głosowanie częstotliwość wywozu co 4 miesiące 

Przeprowadzono głosowanie: 

- za podjęciem uchwały głosowało  - 7 radnych 

- przeciwnych podjęciu uchwały      - 8 radnych 

- wstrzymało się od głosu                 - 0 

Propozycja nie uzyskała wymaganej większości głosów. 

W trzeciej kolejności poddano pod głosowanie częstotliwość wywozu co 6 miesięcy 

Przeprowadzono głosowanie: 

- za podjęciem uchwały głosowało  - 7 radnych 

- przeciwnych podjęciu uchwały      - 8 radnych 

- wstrzymało się od głosu                 - 0 

Propozycja nie uzyskała wymaganej większości głosów. 

Przewodniczący ogłosił 5 minutową przerwę. 

Połączone komisje ponownie zaproponowały minimalną częstotliwość wywozu co 4 miesiące. 

Przeprowadzono głosowanie: 

- za podjęciem uchwały głosowało  - 12 radnych 

- przeciwnych podjęciu uchwały      - 2 radnych 

- wstrzymało się od głosu                 - 1 radny 

 

Uchwała nr XXVII/164/2014 z ustaloną minimalną częstotliwością wywożenia nieczystości płynnych 

co 4 miesiące została podjęta większością głosów. 

 

Ad.7 Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia górnych stawek opłat ponoszonych przez właścicieli 

nieruchomości za usługi w zakresie opróżniania zbiorników bezodpływowych i transportu 

nieczystości ciekłych. 

Połączone komisje wyznaczyły limit na 20zł za 1m
3
 i wnoszą o przyjęcie projektu uchwały. 

Przeprowadzono głosowanie: 

- za podjęciem uchwały głosowało  - 12 radnych 



- przeciwnych podjęciu uchwały      - 0 

- wstrzymało się od głosu                 - 3 radnych 

Uchwała nr XXVII/165/2014 została podjęta większością głosów i stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad.8 Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz 

zapobiegania bezdomności na terenie Gminy Osiek w 2014 roku. 

Połączone komisje wnoszą o przyjęcie projektu uchwały. 

Przewodniczący Jerzy Kłos przedstawił ogólne założenia projektu uchwały 

Przeprowadzono głosowanie: 

- za podjęciem uchwały głosowało  - 15 radnych 

- przeciwnych podjęciu uchwały      - 0 

- wstrzymało się od głosu                 - 0 

Uchwała nr XXVII/166/2014 została podjęta jednomyślnie i stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad.9 Podjęcie uchwały w sprawie wymagań, jakie powinien spełniać przedsiębiorca ubiegający się o 

zezwolenie na prowadzenie działalności w zakresie ochrony przed bezdomnymi zwierzętami, 

prowadzenia schronisk dla bezdomnych zwierząt, a także grzebowisk i spalarni zwłok zwierzęcych i 

ich części. 

Połączone komisje wnoszą o przyjęcie projektu uchwały. 

Przeprowadzono głosowanie: 

- za podjęciem uchwały głosowało  - 15 radnych 

- przeciwnych podjęciu uchwały      - 0 

- wstrzymało się od głosu                 - 0 

Uchwała nr XXVII/167/2014 została podjęta jednomyślnie i stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

Ad.10 Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2014 rok. 

Zmiany w budżecie zreferował Skarbnik Gminy. Zmiany dotyczą dochodów i wydatków w 

poszczególnych działach. 

-Pani Teresa Eggert – Przewodnicząca Komisji Gospodarczej powiedziała, że proponowane zmiany w 

budżecie zostały szczegółowo omówione podczas spotkania połączonych komisji. Połączone Komisje 

wnoszą o przyjęcie projektu uchwały. 

Przeprowadzono głosowanie: 

- za podjęciem uchwały głosowało  - 15 radnych 

- przeciwnych podjęciu uchwały      - 0 

-  wstrzymało się od głosu                - 0 

Uchwała nr XXVII/168/2014 została podjęta jednomyślnie i stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad.11 Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Osiek. 

Pani Teresa Eggert – Przewodnicząca Komisji Gospodarczej powiedziała, że Wieloletnia Prognoza 

Finansowa Gminy Osiek została szczegółowo omówiona podczas spotkania połączonych komisji, 

zmiany są związane z podejmowaną uchwałą w sprawie zmian w budżecie gminy na 2014 rok. 

Komisje wnoszą o przyjęcie projektu uchwały.  

Przeprowadzono głosowanie: 

- za podjęciem uchwały głosowało    -  15 radnych 

- przeciwnych podjęciu uchwały        -  0 

- wstrzymało się od głosu                   -  0  

Uchwała nr XXVII/169/2014 została podjęta jednomyślnie i stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad.12 Podjęcie uchwały w sprawie nie wyrażenia  zgody na wyodrębnienie funduszu sołeckiego w  

2015 roku. 

Proponowaną uchwałę omówił Skarbnik  Gminy. Pani Teresa Eggert – Przewodnicząca Komisji 

Gospodarczej powiedziała, że uchwała w sprawie nie wyrażenia zgody na wyodrębnienie funduszu 

sołeckiego została omówiona na posiedzeniu połączonych komisji. Jak w pozostałych latach, komisje 

nadal podtrzymują stanowisko, by nie wyodrębniać w budżecie funduszu sołeckiego. 



Przeprowadzono głosowanie : 

- za  podjęciem uchwały głosowało - 11 radnych 

- przeciwnych podjęciu uchwały      - 1 radny 

- wstrzymało się od głosu                 - 3 radnych 

Uchwała nr XXVII/170/2014 została podjęta większością głosów i stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad.13 Sprawozdanie z wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli na poszczególnych stopniach 

awansu zawodowego w 2013 roku przedstawił Skarbnik Andrzej Krzywiński. Komisje wnoszą o 

przyjęcie sprawozdania. 

Przeprowadzono głosowanie: 

- za  podjęciem uchwały głosowało - 15 radnych 

- przeciwnych podjęciu uchwały      - 0 

- wstrzymało się od głosu                 - 0 

Sprawozdanie zostało przyjęte jednogłośnie. 

 

Ad. 14 Pani Wójt Stanisława Kurowska przedstawiła sprawozdanie z wykonania uchwał oraz 

działalności międzysesyjnej. 

 

Ad. 15 Wolne wnioski 

- Pani Wójt poprosiła Sołtysów o inwentaryzację naczyń w świetlicach wiejskich 

- Pani Wójt przedstawiła sprawę utylizacji potrąconego jelenia na drodze wojewódzkiej. 

- Pan Romuald Popławski poprosił o kolportację poradników dotyczących usuwania azbestu. 

- Pan Tadeusz Flisikowski zapytał o zakres inwestycji w miejscowości Karszanek. Odpowiedzi 

udzielił Romuald Popławski. 

- Sołtys Alicja Ciarkowska zapytała się o czyszczenie krzewów przy drodze krajowej. Odpowiedzi 

udzieliła Pani Wójt oraz Pan Romuald Popławski. 

- Pani Teresa Eggert zadała pytanie odnośnie gospodarki śmieciami oraz związanych z tym opłat. 

Odpowiedzi udzieliła Pani Wójt Stanisława Kurowska oraz Radca Prawny Marek Rykaczewski. 

- Sołtys Lech Rocławski zadał pytanie, co zrobić, jeżeli przewoźnik nie odbiera śmieci pomimo 

złożonej deklaracji. Odpowiedzi udzielił Radca Prawny Marek Rykaczewski. 

- Radny Wojciech Cherek zadał pytanie odnośnie potwierdzenia wnoszonych opłat śmieciowych. 

Odpowiedzi udzielił Radca Prawny Marek Rykaczewski. 

- Sołtys Leon Brzoska zadał pytanie w sprawie rosnących świerków w Suchobrzeźnicy. Odpowiedzi 

udzieliła Pani Sekretarz Irena Patan. 

- Pan Tadeusz Flisikowski zapytał o zakres uzbrojenia sprzedanych działek przez Gminę Osiek. 

Odpowiedzi udzieliła Pani Sekretarz Irena Patan. 

 

Ad. 16 Zakończenie obrad 

 


